
特等奖（1名）
前往任意一家位于欧洲的MG名品奥特莱斯往返

机票和两张价值500欧元/英镑的礼品卡

二等奖（60名）
Karl Lagerfeld定制礼品一份

晒自拍 
赢欧洲双人游

第一步 
关注官方微博（搜索“MG名品奥特莱斯”）

第二步 
在所在奥特莱斯与您最爱的品牌店铺合影

第三步 
分享此合影到微博并@MG名品奥特莱斯

第四步 
有机会赢取以上奖项中的一项

条款及细则：
参与本次活动即表明您已接受全部条款和条件内容。此次活动仅限居住在中国的，18

岁以上的中国公民参与。此次活动的全部奖品不出售，兑换或更换为现金。
活动截止日期为2018年3月4日。活动主办方保留要求任何参加活动的人员出示身份

证明和/或年龄证明。特等奖机票出发时间及地点受航空公司航班安排影响。
特等奖获得者需自理欧洲旅行签证、旅游签证、前往中国境内出发机场的交通住宿费
用及欧洲境内的交通住宿费用。获奖结果将于2017年3月15日在MG奥特莱斯官方微
博公布。特等奖机票有效期至2018年12月31日。特等奖获得者需在预计出发日期至
少两个月之前通知活动主办方。特等奖获奖者仅可在即将到达的名品奥特莱斯领取购

物礼券。此活动的最终解释权归活动主办方McArthurGlen Group所有。



Grand Prize
A pair of direct return air tickets (economy class) to 
one of our Designer Outlets of your choice in Europe, 

plus two 500 euro/ pounds gift cards

Runner-Up Prizes
One of sixty Karl Lagerfeld limited edition gifts

Snap, Share  
and Win a Trip  

to Europe

Step 1 
Follow us on Facebook (ID: McArthurGlenSEA)

Step 2. 
Snap a photo of yourself with your favourite brand

Step 3 
Share on Facebook and tag us on @McArthurGlenSEA

Step 4 
Be eligible to win one of the prizes above

Terms & Conditions:
Entry into the competition confirms your acceptance of the below terms and 

conditions and your agreement to be bound by the decision of McArthurGlen. To enter 
the competition, you must be a citizen of Malaysia, Indonesia, Thailand or Singapore, 
and be 18 years old or over at the time of entry. No cash alternatives or substitution 
are available. Entry closes at midnight local time on 4 March 2018. Departure city 

for the grand prize is subject to availability. Winner is responsible for arranging visa 
permits, travel insurance, transportation to city/airport of flight departure and 

any other transport and hotel costs incurred in Europe as required. Winners will be 
announced on 15 March 2018 via Facebook. Grand prize must be redeemed and used 
by 31 December 2018. Winner must inform McArthurGlen of desired travel dates at 
least two months in advance. McArthurGlen reserves the right to request proof of 
identity and/or age of any winners. Gift cards can only be retrieved on arrival at a 
McArthurGlen designer outlet in Europe. McArthurGlen Group reserves the right to 

amend the terms of this competition.


